
Protokół 9/10 

ze wspólnego posiedzenia 

wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia 22 września 2010 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rady wg załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wacław Ćwik – Przewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie. 

2. Bogdan Wyczałkowski – Burmistrz Gminy Paczków. 

3. Grzegorz Jasiok – Z-ca Burmistrza Gminy. 

4. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy. 

5. Katarzyna Rolka – Naczelnik Wydziału Oświaty Urzędu Miejskiego w Paczkowie. 

6. Marek Kieliszek – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Urzędu 

Miejskiego w Paczkowie. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1015 w dniu 16.09.2010 r. i zakończyło się o godzinie 1235. 

Wszystkich obecnych powitał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie Z. Michael, 

który jednogłośnie został wybrany na przewodniczącego posiedzenia.  

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że protokół z posiedzenia wszystkich stałych 

Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie nr 8/10 z dnia 26.08.2010 r. był do wglądu w biurze 

Rady Miejskiej. Następnie zwrócił się do poszczególnych Komisji czy wnoszą uwagi bądź też 

poprawki do wymienionego protokołu? Ponieważ nie było uwag Przewodniczący posiedzenia 

poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Komisje w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęły protokół nr 8/10 z dn. 26.08.2010 r.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia:  

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2.  Sprawy różne. 

Do pkt 1. 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki działanie. 9.1 Wyrównywanie szans 

edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie 

oświaty, do projektu „Edukacja Naszą Przyszłością”. 

K. Rolka poinformowała, że uchwała ta jest niezbędna do tego, żeby można było przystąpić do 

programu, który obejmie klasy I – III szkół podstawowych. W całości jest finansowany przez 

kapitał ludzki i tak zaplanowano, że w 2010 r. będzie to kwota 57.000 zł., a w 2011 r. 78.000 zł. 

 



Gmina nie ma tutaj wkładu własnego. Zajęcia będą realizowane przez nauczycieli naszych 

szkół w ramach zajęć pozalekcyjnych. Kamienica nie przystąpiła do tego projektu. 

Przewodniczący posiedzenia następnie zwrócił się do członków Komisji czy mają pytania bądź 

uwagi do omówionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poprosił o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2010 r. 

Skarbnik Gminy dokładnie przedstawił zwiększenia budżetu po stronie dochodów i wydatków 

co stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

Przewodniczący posiedzenia następnie zwrócił się do członków Komisji czy mają pytania bądź 

uwagi do omówionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poprosił o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Paczków 

na 2010 r. 

Skarbnik przedstawił projekt uchwały poinformował, że zmienia się załącznik nr 13 wprowadza 

się zmianę polegającą na wprowadzeniu programu realizowanego ze środków pochodzących z 

budżetu Unii Europejskiej p.n. „Edukacja naszą przyszłością” w ramach PKOL. O tym 

programie mówiła Naczelnik Wydziału Oświaty. 

Przewodniczący posiedzenia następnie zwrócił się do członków Komisji czy mają pytania bądź 

uwagi do omówionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poprosił o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie deficytu budżetu na 2010 r. 

Skarbnik poinformował, że projekt jest konsekwencją zmian budżetu na poprzedniej sesji. Na 

dodatkowe zadania trzeba zaciągnąć kredyt. W celu wykonania budżetu proponuje się 

zaciągnięcie kredytu długoterminowego w Banku Zachodnim WBK SA z siedzibą we 

Wrocławiu na kwotę 585.000 zł. na warunkach udzielonego zamówienia publicznego z dnia 

22.07.2010 r. Z uwagi na fakt, że koszty kredytu nie przekroczą kwoty 14.000 EURO ustawy 

Prawo zamówień publicznych nie będzie się stosować. Zabezpieczeniem będzie weksel in 

blanco. 

Przewodniczący posiedzenia następnie zwrócił się do członków Komisji czy mają pytania bądź 

uwagi do omówionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poprosił o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Gminnego Centrum 

Sportu i Rekreacji w Paczkowie na 2010 r. 

Skarbnik poinformował, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych niezbędne jest ujęcie 

stawek jednostkowych. Jest to formalność w zakresie trybu przekazywania dotacji. W chwili 

obecnej dotacja wynosi 30% przychodów zakładu. 

Przewodniczący posiedzenia następnie zwrócił się do członków Komisji czy mają pytania bądź 

uwagi do omówionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poprosił o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania 

 



na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie 

Paczków lub jej jednostkom organizacyjnym oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 

Skarbnik poinformował, że projekt związany jest ze zmianą ustawy o finansach publicznych, 

która wymusza wprowadzenie nowych regulacji. Gmina posiada taką uchwałę, ale obecnie 

należy dostosować ją do obowiązujących przepisów. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał § 3. ust. 1 pkt 3 „ jeżeli zachodzi uzasadnione 

przypuszczenie, że w postępowaniu egzekucyjnym nie uzyska się kwoty wyższej od kosztów 

dochodzenia i egzekucji tej należności lub postępowanie egzekucyjne okazało się nieskuteczne” 

Następnie zadał pytanie kto będzie sprawdzał to przypuszczenie? 

Skarbnik odpowiedział, że zostało wprowadzone przez Burmistrza Zarządzenie w zakresie 

procedury i trybu prowadzenia egzekucji i windykacji i jest pracownik w Wydziale 

Finansowym, który zajmuje się windykacją, jak również jest radca prawny, który analizuje 

każdą sprawę. 

Przewodniczący posiedzenia przypomniał, że w ZUKiM jest zadłużonych wielu lokatorów nie 

płacących regularnie czynszu. 

Z-ca Burmistrza poinformował, że na spotkaniu z Prezesem ZUKiM otrzymał informację, że 

około 70% wszystkich zaległości jest na dzień dzisiejszy w różny sposób uregulowany (na 

drodze sądowej, albo są podpisane ugody odnośnie spłat). Jeżeli Rada chce mieć pełny obraz 

jak wygląda windykacja tych należności to należy poprosić Prezesa o przedstawienie informacji 

na powyższy temat.   

B. Sawicka zauważyła, że zapisy uchwały są ogólnikowe, zadała pytanie czy ustawa 

szczegółowo reguluje te założenia? Ponieważ przedsiębiorca za bardzo nie będzie wiedział, 

jakie warunki muszą zaistnieć, aby została udzielona pomoc. 

Burmistrz odpowiedział, że Rada Miejska będzie podejmować uchwalę w sprawie pomocy 

przedsiębiorcom odnośnie pomocy „de minimis” gdzie będzie określone jakie warunki muszą 

być spełnione, aby ta pomoc została przyznana..  

Przewodniczący posiedzenia następnie zwrócił się do członków Komisji czy mają pytania bądź 

uwagi do omówionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poprosił o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Paczków na lata 2007 – 2013. 

Z-ca Burmistrza poinformował, że jest interpretacja Urzędu Marszałkowskiego, że Lokalny 

Program Rewitalizacji Miasta musi być dokładnie zbieżny z wnioskiem, który będzie składany 

i stąd pojawiła się konieczność dostosowania LPR-u w zadaniu nr 2 i w zadaniu nr 3. Wynika 

to z faktu przygotowania dokumentacji. Zmienił się zakres rzeczowy, okres realizacji, kwoty 

oraz nazwa zadań. Jeżeli chodzi o zadanie nr 2 to wcześniej był to „remont konserwatorski 

 



elewacji budynku głównego oraz wieży ratusza”, a teraz będzie „remont konserwatorski 

elewacji wraz z oświetleniem architektonicznym głównego budynku i wieży ratusza oraz 

remont płyty Rynku”. Zakres rzeczowy tego zadania też się rozszerzył oraz uległa zmianie 

kwota zadania. Dla Gminy Paczków jest przewidziana kwota 2 mln 778 tyś 479 zł. Projekty są 

przygotowane na kwotę 3 mln 200 tyś zł. 

W. Ćwik zadał pytanie czy nadal są realne udziały w przedsięwzięciu Gminy w wysokości 15% 

oraz dofinansowania w wysokości 85%? 

Z-ca Burmistrza odpowiedział, że tak.  

W. Ćwik zadał pytanie czy na Rynku planuje się zlikwidować całą zieleń? 

Z-ca Burmistrza odpowiedział, że w ramach tego naboru mówi się tylko o remoncie otoczenia 

ratusza. Natomiast jeżeli chodzi o całość płyty Rynku to zaproponował, że radnych można 

zaznajomić z projektem jeżeli będzie taka wola. Wszystko jest uzgodnione z Konserwatorem 

zabytków.  

Przewodniczący posiedzenia następnie zwrócił się do członków Komisji czy mają pytania bądź 

uwagi do omówionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań odczytał projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej. 

Przewodniczący posiedzenia następnie zwrócił się do członków Komisji czy mają pytania bądź 

uwagi do omówionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań odczytał projekt uchwały w 

sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania do przeprowadzenia wyborów do rad gmin, 

rad powiatów i sejmików województw zarządzonych na dzień 21 listopada 2010 r 

Przewodniczący posiedzenia następnie zwrócił się do członków Komisji czy mają pytania bądź 

uwagi do omówionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań poprosił o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Kamienica na lata 

2010-2016". 

W. Nowakawska przedstawiła projekt uchwały poinformowała, że przedmiotowa uchwała jest 

niezbędna przy pozyskiwaniu środków. Członkowie Komisji dokonali poprawy błędów 

stylistycznych projektu, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący posiedzenia sformułował wniosek: Komisje zapoznały się z następującymi 

projektami uchwał:  

− w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2010 r.  

− w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Paczków na 2010 r. 

− w sprawie zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie deficytu budżetu na 2010 r. 

− w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Gminnego Centrum Sportu i 

Rekreacji w Paczkowie na 2010 r. 

 



− w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie 

Paczków lub jej jednostkom organizacyjnym oraz wskazania organów do tego 

uprawnionych. 

− zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Paczków na lata 2007 – 2013. 

− w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej. 

− w sprawie przystąpienia w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki działanie. 9.1 

Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych 

świadczonych w systemie oświaty, do projektu „Edukacja Naszą Przyszłością”. 

− w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania do przeprowadzenia wyborów do rad 

gmin, rad powiatów i sejmików województw zarządzonych na dzień 21 listopada 2010 r. 

− w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Kamienica na lata 2010-2016". 

Komisje projekty akceptują i nie wnoszą poprawek do omówionych projektów. 

Do pkt 2 

Przewodniczący posiedzenia powitał mieszkankę Paczkowa p. Genowefę Konat. Następnie 

odczytał pismo w sprawie poparcia i wskazania kandydatury p. G. Konat do Komisji. 

G. Konat przypomniała, że pracowała w Gminie Paczków jako nauczycielka i musiała odejść 

na emeryturę gdy do 30 lat pracy zabrakło jej 1 miesiąca. Jej emerytura wynosiła wówczas 753 

zł. i dzięki wsparciu Niepublicznej Szkoły w Lubnowie i Niepublicznego Gimnazjum mogła 

dorobić. Chciała pracować w komisji wyborczej, a nie należy do żadnej partii. Niestety w tym 

czasie kiedy będą wybory będzie przebywać w sanatorium dlatego wycofuje to pismo. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że w przyszłości gdy będzie chciała pracować w 

komisji wyborczej to z wnioskiem trzeba się zgłosić do komitetów wyborczych, które się 

obecnie tworzą. 

G. Konat podziękowała za wysłuchanie i poprosiła, że jak w przyszłości będzie możliwość 

pracy dla emerytowanych nauczycieli to ona jest chętna do podjęcia takiej pracy. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał kolejne pismo złożone przez p. G. Konat dot. spraw, 

które zgłaszała od lat 90 i których konsekwencje moralne, zdrowotne i finansowe ponosi do 

dnia dzisiejszego. Stwierdził, że trudno jest odpowiedzieć na którekolwiek z postawionych 

pytań. Następnie sformułował wniosek: Komisje pismo przyjęły do wiadomości i kierują do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej celem udzielenia odpowiedzi. Komisje wniosek przyjęły 

jednogłośnie. 

 



Przewodniczący posiedzenia odczytał pismo w sprawie braku odpowiedzi na wcześniejsze 

pismo w sprawie przeniesienia placu targowego z ulicy Kołłątaja. 

E. Romańczyk poinformowała, że odpowiedź na przedmiotowe pismo dotarła do 

wnioskujących, ale zwróciła się z prośbą o przesunięcie placu targowego tak, aby w 

bezpośrednim sąsiedztwie budynku Kołłątaja 2 nie odbywało się handlowanie. Zaznaczyła, że 

powyżej okien lokatora tego budynku mieszkającego na parterze, jest zakładany namiot. Nie 

dość, że mieszkanie to jest ciemne, to na dodatek przez część dnia okna są zasłonięte. Ponadto 

nie ma jak dojechać pogotowie czy też inne służby. Mieszkańcy w dni targowe mają utrudniony 

dostęp do garaży i komórek. Pod ścianami budynku nie może być prowadzony handel bo to 

bardzo utrudnia życie mieszkańców. 

G. Jasiok odpowiedział, że rozmawiał na ten temat z Prezesem Łambuckim. W sprawie 

przeniesienia tego placu w inne miejsce będzie potrzebna zgoda Rady Miejskiej gdyż na ten cel 

trzeba będzie zabezpieczyć w budżecie środki. Trzeba będzie usiąść do tego tematu i 

opracować najbardziej optymalne rozwiązanie. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał pismo p. Jadwigi Furgała w sprawie rozwiązania umowy 

o pracę. 

W. Ćwik poinformował, że osoba ta była u niego na dyżurze gdzie poinformował ją o tym, że 

Rada Miejska nie jest właściwa do podejmowania decyzji w sprawach zatrudniania w 

placówkach oświatowych. 

Burmistrz poinformował, że z osobą tą niefortunnie została zawarta umowa na czas 

nieokreślony w momencie gdy został już powołany nowy Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 

w Paczkowie, a umowa została zawarta jeszcze przez osobę pełniącą obowiązki Dyrektora p. K. 

Kołcuń. Przypomniał, że za zatrudnienie pracowników placówki odpowiada Dyrektor danej 

placówki. Dodał, że p. J. Furgała odwołała się do Sądu Pracy od wypowiedzenia umowy, a 

obecnie pracuje w Szkole w ramach robót publicznych. Ponadto poinformował, że została 

stwierdzona wadliwość Zarządzenia odwołującego p. A. Kargola ze stanowiska Dyrektora 

Szkoły Podstawowej Nr 3 w Paczkowie. Sąd Administracyjny nie odniósł się do zarzutów 

merytorycznych odwołania, a jedynie stwierdził nieważność z uwagi na brak uzasadnienia do 

Zarządzenia. 

Przewodniczący posiedzenia sformułował wniosek: Komisje zapoznały się z pismem p. J. 

Furgały Komisje pismo przyjęły do wiadomości i kierują do Przewodniczącego Rady Miejskiej 

celem udzielenia odpowiedzi. Komisje wniosek przyjęły jednogłośnie. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że w dokumentacji Rady Miejskiej znajduje się 

sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Paczkowie za okres od 1.01.2010 r. do dnia 

30.06.2010 r. każdy radny może zapoznać się z treścią sprawozdania. 

 



B. Sawicka poinformowała, że w czasie ostatnich dużych opadów deszczu podniosły się 

poziomy rzek i cieków wodnych w Trzeboszowicach. Jej mąż próbował ratować jedną z 

mieszkanek przed zalaniem m.in. przekopując wał, aby woda rozlała się na pobliskie łąki. 

Niestety nie udało się uratować tej mieszkanki przed zalaniem. Stwierdziła, że aby uniknąć na 

przyszłość podobnych sytuacji trzeba pogłębić przepust. Zadała pytanie czy sms-y ostrzegające 

np. przed powodzią funkcjonują? 

Burmistrz odpowiedział, że będzie poszerzany przepust pod drogą koło przedszkola i będzie 

udrażniana Młynówka w drugą stronę. W tym przypadku niestety nic nie można było zrobić 

aby uratować mieszkankę przed zalaniem. Zlecenie Spółka Wodna już otrzymała. Odnośnie 

sms-ów to zwróci uwagę na to jak to funkcjonuje. Ale poinformował, że komunikaty jakie 

Gmina otrzymuje są ogólnikowe. 

W. Krótkiewicz poinformował, że dlatego pola i poszczególne miejscowości są zalewane 

ponieważ są zaorane przepusty i rowy. Dodał, że w ostatnim czasie był wraz z kilkoma radnymi 

u p. M. Jareckiego w Dziewiętlicach na polu, które również jest notorycznie zalewane.  

W. Nowakowska przypomniała, że obecnie na pola wjeżdża się bardzo ciężkim sprzętem, który 

uszkadza dreny i stąd też zalewanie posesji. 

Burmistrz odpowiedział, że odnośnie p. M. Jareckiego nie może zaświadczyć o czymś co jest 

sprzeczne ze studium uwarunkowań przestrzennych. W planie jest w miejscu wskazanym przez 

p. Jareckiego łąka a nie las. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym zamknięto posiedzenie wszystkich 

stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 22 września 2010 r. o godzinie 1255.  

 

Protokół sporządziła:        Przewodniczący posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa     Zdzisław Michael 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


